

# SAMARQAND IQTISODIYOT VA SERVIS INSTITUTI



## “IQTISODIYOTNI INNOVATSION RIVOJLANTIRISHDA INVESTITSION JOZIBADORLIKNI OSHIRISH MUAMMOLARI VA YECHIMLARI”

RESPUBLIKA ILMIY-AMALIY ANJUMAN

### AXBOROT XATI

29-30 noyabr  
2023 yil



“INVESTITSIYA VA INNOVATSIYALAR”  
KAFEDRASI

SAMARQAND - 2023

**Samarqand iqtisodiyot va servis instituti “Investitsiya va innovatsiyalar” kafedrasidan 2023 yil 29-30 noyabr kunlari “Iqtisodiyotni innovatsion rivojlantirishda investitsion jozibadorlikni oshirish muammolari va yechimlari” mavzusida respublika ilmiy-amaliy anjumani o‘tkaziladi.**

**Anjumanning asosiy sho‘balari:**

- 1. Innovatsion iqtisodiyot sharoitida investitsion faoliyatni rivojlantirishning nazariy va metodologik muammolari.**
- 2. Investitsion faoliyatni rivojlantirishning umumiqtisodiy ijtimoiy muammolari.**
- 3. Xizmat ko‘rsatish sohasiga investitsiyalarni jalb qilish va moliyalashtirish muammolari.**
- 4. Raqamli iqtisodiyotda investitsion jozibadorlikni oshirish va inson kapitali**

**Anjumanning ishchi tillari: o‘zbek, rus, ingliz.**

**Anjuman qatnashchilari:** Anjumanga professor-o‘qituvchilar, tayanch doktorantura izlanuvchilari, mustaqil tadqiqotchilar, magistrantlar, talabalar va soha mutaxassislari ishtirok etishlari mumkin. Anjuman materiallari chop etiladi va anjumanga ishtirok etgan mualliflarga 1 nusxadan bepul yoki elektron shakl tarqatiladi.

**Ilmiy tezis (maqola) ni rasmiylashtirish bo‘yicha talablar:**

- maqola Times New Roman shriftida hamda 14 o‘lchamdagi shriftida 1 intervaldan, 3-5 varaq hajmda yozilgan va tahrir qilingan bo‘lishi lozim;
- maqolaning oxirida alohida ilmiy-nazariy ahamiyatga molik taklif va tavsiya berilishi shart;
- maqola matnini joylashtirishda sahifaning chegaralari: yuqoridan – 2,0 sm, pastdan – 2,0 sm, o‘ngdan – 2,0 sm, chapdan – 2,0 sm, o‘lchamda belgilanadi;
- maqola 1 nusxa qog‘ozda va elektron variantda RTF formatida taqdim etiladi;
- maqola mavzusining yuqorisida muallifning ismi, sharifi, lavozimi, ilmiy darajasi va unvoni, ish joyi, telefon va elektron manzili to‘liq ko‘rsatilishi kerak.
- maqolada annotatsiya, kalit so‘zlar, foydalanilgan adabiyotlardan tarkib topadi.

**Mualliflik badali:** to‘plamni nashr qilish, anjumanni tashkil qilish bilan bog‘liq harajatlarni qoplash uchun har bir bet maqolaga 15,0 ming so‘m belgilangan.

**Muddat:** maqolalar 2023 yilning 25 noyabrga qadar qabul qilinadi va anjumanga qadar chop etiladi.

**Eslatma:** Maqola anjumanning qaysi yo‘nalishiga mo‘ljallanganligi aniq ko‘rsatilishi lozim. Tegishli talablarga javob bermaydigan, ilmiy-amaliy tavsiyaga ega bo‘lmagan va kechikib topshirilgan ishlar anjuman materiallariga kiritilmaydi va muallifga qaytarilmaydi. To‘lov amalga oshirilgandan so‘ng to‘lovni tasdiqlovchi hujjatning elektron nusxasini mas‘ul shaxsga taqdim etish so‘raladi.

**Bog‘lanish uchun telefon: + 998 97 916 89 98 Miyassarov Davron**

**E-mail: davronmiyassarov93@gmail.com**

**To‘lov plastik karta raqami: 8600060913391612 (Uzcard) Miyassarov Davron**

**9860080156328033 (Humo) Miyassarov Davron**

## ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

29-30 ноября 2023 года в Самаркандском институте экономики и сервиса по инициативе кафедры “Инвестиция и инновации” будет проводиться республиканская научно-практическая конференция на тему: **“Вопросы и пути повышения инвестиционной привлекательности в условиях инновационного развития экономики”**.

### Основные секции конференции:

1. *Теоретико-методологические вопросы развития инвестиционной деятельности в условиях инновационной экономики.*
2. *Общие экономические и социальные вопросы развития инвестиционной деятельности.*
3. *Вопросы привлечения и финансирования инвестиций в сфере услуг.*
4. *Повышение в цифровой экономике инвестиционной привлекательности и человеческого капитал.*

**Язык конференции:** узбекский, русский и английский.

**Участники конференции:** В конференции могут принять участие профессора-преподаватели, базовые докторанты, самостоятельные соискатели, магистранты, студенты и специалисты отрасли. Материалы конференции будут опубликованы и один экземпляр сборника либо его электронный вариант будет предоставлен авторам, участвующим на конференции, бесплатно.

### Требования к оформлению научных тезисов (статей):

- статья должна быть написана и отредактирована шрифтом Times New Roman, размер шрифта 14, одинарный интервал, в объеме 3-5 страниц;
- в конце статьи должны быть даны предложения и рекомендации, имеющие особое научное и теоретическое значение;
- при размещении текста статьи границы страницы определяются в следующих размерах: сверху - 2,5 см, снизу - 2,5 см, справа - 2,5 см, слева - 2,5 см;
- статья представляется в 1 экземпляре на бумажном распечатанном и в электронном виде в формате RTF;
- в верхней части темы статьи следует указать полностью имя автора, его должность, ученую степень и звание, место работы, телефон и адрес электронной почты;
- статья содержит аннотацию, ключевые слова, список использованной литературы.

**Организационный взнос:** для покрытия расходов, связанных с изданием сборника, организацией конференции определен в размере 15 000 сум за страницу статьи.

**Срок:** статьи принимаются до 25 ноября 2023 года и будут опубликованы в виде сборника до начала конференции.

**Примечание:** Авторы должны четко указать секцию конференции, которой предназначена статья. Работы, не соответствующие установленным требованиям, не имеющие научно-практической рекомендации и представленные с опозданием не будут включены в материалы конференции и не будут возвращены автору. После осуществления оплаты просим предоставить ответственному специалисту электронную копию документа, подтверждающего оплату.

**Телефон для связи:** + 998 97 916 89 98 Мияссаров Даврон

**E-mail:** davronmiyassarov93@gmail.com

**Реквизиты банковской карты для оплаты:**

8600060913391612 (Uzcard) Мияссаров Даврон

9860080156328033 (Humo) Мияссаров Даврон

## INFORMATION LETTER

On November 29-30, 2023, at the Samarkand Institute of Economics and Service, on the initiative of the Department of Investment and Innovations, a republican scientific and practical conference will be held on the topic: **“Issues and ways to increase investment attractiveness in the conditions of innovative economic development.”**

### **Main sections of the conference:**

1. *Theoretical and methodological issues of development of investment activity in an innovative economy.*
2. *General economic and social issues of development of investment activity.*
3. *Issues of attracting and financing investments in the service sector.*
4. *Increasing investment attractiveness and human capital in the digital economy.*

**Conference languages: uzbek, russian and english.**

**Conference participants:** Professors-teachers, basic doctoral students, independent researchers, master's students, students and industry specialists can take part in the conference. The conference materials will be published and one copy of the collection or its electronic version will be provided to the authors participating in the conference free of charge.

### **Requirements for the preparation of scientific theses (articles):**

- the article must be written and edited in Times New Roman font, font size 14, single spacing, 3-5 pages;
- at the end of the article, proposals and recommendations that have special scientific and theoretical significance should be given;
- when placing the text of an article, the page boundaries are determined in the following sizes: top - 2.5 cm, bottom - 2.5 cm, right - 2.5 cm, left - 2.5 cm;
- the article is submitted in 1 copy on printed paper and in electronic form in RTF format;
- at the top of the article's topic, the full name of the author, its position, academic degree and title, place of work, telephone number and email address must be indicated;
- the article contains an abstract, keywords, and a list of references.

**Organizational fee:** to cover the costs associated with publishing the collection and organizing the conference, it is determined in the amount of 15,000 soums per article page.

**Deadline:** articles will be accepted until November 25, 2023 and will be published as a collection before the start of the conference.

**Note:** Authors must clearly indicate the conference section to which the article is intended. Works that do not meet established requirements, do not have scientific and practical recommendations, and are submitted late will not be included in the conference materials and will not be returned to the author. After making the payment, please provide the responsible specialist with an electronic copy of the document confirming payment.

**Contact phone number:** + 998 97 916 89 98 Miyassarov Davron

**E-mail:** [davronmiyassarov93@gmail.com](mailto:davronmiyassarov93@gmail.com)

**Bank card details for payment:**

8600060913391612 (Uzcard) Miyassarov Davron

9860080156328033 (Humo) Miyassarov Davron